
 

 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 14. 1. 2020 

Místo:  Restaurace Arkáda (nám. Svobody 32, 685 01 Bučovice) 

Čas jednání: 18:00 – 21:00 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský, 

Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner 

Hosté:  Petr Šíma, Marek Zvalo 

Zapisovatel:  Pavel Brückner 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 
3) Materiály z komisí ČF 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu 
6) Hodnocení výběrů dorostenců a starších žáků 
7) Čerpání rozpočtu 2019 
8) Rozpočet 2020 – možnosti úprav v čerpání 
9) Rozvojový plán regionu 
10) Plánované odstoupení Jana Šťastníka a případné kooptování nového člena VV 
11) Různé – VH regionu 

 

 

 

 
Ad1) Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Program jednání byl schválen. 

 

Ad2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů byla poskytnuta členům VV v tištěné podobě. Obsahové 

věci probrány již na předchozím jednání VV JMaZL. 

 

         Petr Galasovský dále informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Problémy reprezentace 

- Materiál k soutěžím na další sezónu 

- Pohár mistrů 

Ad3) Byly probrány následující materiály z celostátních komisí: 

Materiál Podmínky činnosti rozhodčích a delegátů – regionální KRD již materiál připomínkovala 

v drobných úpravách. 



 

 

 

Pokyn k řízení regionálních soutěží – navýšení maximálního startovného od sezóny 2021/2022. Výpočet 

dělby financí k celostátu a do regionu vychází vždy z maximálního možného startovného. Proběhla dlouhá 

diskuze nad stanovením startovného do soutěží. 

VV JMaZL připomínkuje, že za region necítí potřebu navyšování možného maximálního 

startovného a zároveň s tím vyjadřuje nesouhlas, popřípadě žádá o zdůvodnění takového 

kroku. 

Mládežnické soutěže, část materiálu KVM – již bylo připomínkováno. 

VV JMaZL nechce statistiky u soutěže elévů a mladších kategorií. 

Systém celostátních ligových soutěží – dlouze diskutován systém soutěží a navrhovaná úprava soutěže 

juniorek, dorostenců a divize. 

VV JMaZL preferuje systém divize dle loňského systému, tedy dva zápasy za víkend. Divizi 

nepovažuje za plnohodnotnou soutěž výkonnostního charakteru. 

VV JMaZL nesouhlasí s rozšířením 1.ligy dorostenců z 50 na 60 družstev. Rozšíření soutěže 

může mít negativní vliv na regionální soutěže a nevede ke zkvalitnění soutěže, spíš naopak. 

 

Ad4) KŽF - Monika Chromá prezentovala neformální setkání komise. Proběhla diskuze nad turnajem 

dívek či kempem pro dívky z regionu. Diskuze nad smyslem, co je vhodné pro rozvoj a co je již dobré pro 

zkvalitnění práce s mládeží, čím se zabývá KMM. Myšlenku dívčího kempu je potřeba rozpracovat 

s prioritou zapojení Zlínského kraje a oslovení dívek, které florbal ještě aktivně nehrají v žádném oddíle 

KRD – připomínkovala podmínky činnosti. Na svém jednání diskutuje návrh odměn pro rozhodčí na další 

sezónu, znovuzavedení předsezónního školení pro rozhodčí z vyšší listiny či fyzické testy. Řešeny tresty 

za špatně udělené ČK ze strany rozhodčích. 
 

Ad5) Petr Plodík postupně plnohodnotně přebírá agendu Petra Šímy. Krátce rekapitulováno rozdělení 

kompetencí na sekretariátu. 

VV JMaZL ukládá Petru Plodíkovi zaslání nového rozdělení kompetencí na sekretariátu. 

 

Ad6) Marek Zvalo zhodnotil výběry dorostenců a starších žáků jak z hlediska tréninkového procesu, tak 

závěrečného turnaje. Proběhla dlouhá diskuze všech zúčastněných k uplynulému půlroku a fungování 

výběrů. 

 

Ad7) Čerpání rozpočtu 2019, řada věcí byla na nový rok 2020 předčerpána z rozpočtu 2019. Jedná se 

například o medaile, poháry apod. 

 

Ad8) Aktuální rozpočet 2020 byl představen a je průběžně aktualizován, rozpočet je možné upravovat do 

konce února. 

 



 

 

 

Ad9) Petr Plodík informoval o aktuálních krocích z rozvojového plánu. Aktuálně se řeší individuální 

rozvojové plány s oddíly ze zelené skupiny – Hluk, Holešov, Dragons a Blansko. Petr Plodík dále chystá 

své první schůzky s oddíly regionu pro vzájemné poznání. 

 

Ad10) Jan Šťastník členům VV sdělil, že po delší úvaze odstupuje z pozice člena VV JMaZL z důvodu 

časové vytíženosti. 

Petr Galasovský následně navrhl kooptování nového člena VV za Jihomoravský kraj, a to Petra Šímy. Petr 

Šíma krátce představil svoji roli. Členové VV JMaZL se postupně vyjádřili k návrhu nového člena a 

jednomyslně všichni vyjadřovali podporu především pro dlouholeté zkušenosti Petra Šímy ve florbalovém 

prostředí i jeho angažovanost ve sportovních komisích. 

 Usnesení VV JMaZL: 

 - bere na vědomí odstoupení Jana Šťastníka z pozice člena VV 

 - schvaluje kooptování Petra Šímy jako člena VV za Jihomoravský kraj 

 - jmenuje Petra Šímu předsedou Komise mládeže a metodiky 

 

Ad11) V rámci tohoto bodu navrhl Petr Šíma jmenování Marka Fialy a Jiřího Bořeckého jako člena KMM. 

VV tento návrh jednomyslně schválil. Na závěr jednání diskutována propagace na FB stránce regionu, 

rorměry a bezpečnost hal. 

 

 

Zapisovatel: Pavel Brückner 

Ověřovatel: Petr Galasovský 


